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Pan
Marek Michalik
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego z dnia 10 kwietnia 2025 r. dotyczące 
zajezdni tramwajowej na ul. Północnej uprzejmie informuję, że krańcówka 
tramwajowa w Parku Staromiejskim nigdy nie została zlikwidowana. Aktualnie jest ona 
modernizowana w ramach zadania „Remont nawierzchni ul. Franciszkańskiej 
na odcinku od ul. Organizacji WiN do ul. Szklanej wraz z przebudową sieci 
wodociągowej” realizowanego przez Łódzkie Inwestycje Sp. z o.o.

Decyzję o przekazaniu budynku Łódzkiej Okręgowej Izbie Architektów podjęła 
Rada Miejska w Łodzi uchwałą Nr XLVII/903/12 z dnia 29 sierpnia 2012 r., tym samym 
Zarządzeniem Prezydenta Miasta Łodzi Nr 3216/VI/12 z dnia 25 października 2012 r., 
ŁOIZ stała się właścicielem obiektu. Izba nie przedstawia Miastu sprawozdań ze swojej 
działalności, jako samorząd zawodowy architektów, nie ma takiego obowiązku. 

Szanowny Pan Radny powinien skierować pytania dotyczące działalności ŁOIA 
bezpośrednio do Izby.

Z wyrazami szacunku

Tomasz PIOTROWSKI




